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Benedek Erika Kovászna megyei tanácsos, az Erdélyi Magyar Néppárt alelnökének nyílt levele Réty
község önkormányzati képviselőihez.

Réty község önkormányzati képviselőihez

Tisztelt képviselőtársaim!

Ezekben a napokban Önökre szegeződik Székelyföld aggódó tekintete. Amióta bemutatkozott a
Holzindustrie Schweighofer Kovászna megyében, tiltakozások sorozatát indította el székely faipari
vállalkozókban, értelmiségiekben, civilekben és politikusokban egyaránt.

A tiltakozók egyöntetűen egyetértenek abban, hogy a mamutcég, a megagáterek idetelepítése
egyértelmű veszélyt jelent a székelyföldi gazdaságra, környezetre és munkaerő- piacra nézve.

Azzal, hogy Réty területére betonhektárokat öntenek, és letarolják erdőinket, lenyomják a faanyag
árát, visszafordíthatatlan károkat okoznak nem csak Rétyen, hanem egész Székelyföldön.

Látták a gyár működéséről szóló kisfilmet? Nézzék meg, nézzék meg újra meg újra. Félelmetes!
Autók százai szállítják nap, mint nap a rönkfát be a gyárba, és a készterméket ki a gyárból.

Ahol megjelent egy ilyen mamutcég, a kisvállalkozásoknak mind be kellett zárniuk, mert nem bírják
vele felvenni a versenyt. Ez több ezer munkahelyet jelentene Székelyföldön. Számolnak ezzel?

Hány faipari mérnök él az önök községében, aki számítógép-vezérlésű gépeket képes irányítani?
Mert a munkahelyek zömére ilyen szakemberre lesz szükségük. Ne higgyenek a számoknak. A
tapasztalatok mást mutatnak. Tanulnunk kell mások hibáiból.

Tisztában vannak azzal, hogy az európai unikumnak számító Rétyi Nyírre az óriási forgalom, a
kibocsátott szennyezés milyen károsító hatással lenne?

Tisztelettel megkérem Önöket, hogy figyeljenek oda arra, hogy mit mondanak a faipari vállalkozók,
a civilek, a politikusok.

Legyenek tudatában annak, hogy egy gazdasági gyarmatosításról van szó. Legyenek tudatában
annak, hogy ha szavazataikkal támogatják ennek a cégnek Rétyre való telepítését, annak kopasz
dombok, utcára került munkások, autósorok, roncsolt környezet, kirabolt és előbb-utóbb kiürült
Székelyföld lesz a következménye.

Tisztelettel  felkérem Önöket,  szülőföldjükért  felelősséget  érző  képviselőtársaimként,
hogy SEMMILYEN módon NE támogassák szavazataikkal a Holzindustrie Schweighofer
Székelyföldre telepítését!

Tisztánlátásukban, bölcs ítélőképességükben, közösségük iránti felelősségükben bízva



KÉREM, mondjanak NEM-et Székelyföld kirablására. Tűzzék zászlajukra a „Székelyföld
nem  eladó”  jelmondatot.  Segítsenek  megőrizni  Rétyet,  Székelyföldet  és  a  Földet
gyerekeink számára.

Tisztelettel,
Benedek Erika
Kovászna Megye Tanácsának képviselője,
az Erdélyi Magyar Néppárt alelnöke
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